

二〇〇四至〇五年度
西貢區防火委員會工作報告
(第二次會議已於二〇〇四年八月十一日召開)

1. 通過會議紀錄

各委員一致通過上次會議紀錄。

2. 報告將軍澳/西貢火警事件統計資料

消防處的代表向委員匯報寶林/大赤沙/西貢在二〇〇四年五月一日至七月三十一日期間的火警事件統計資料。

3. 簡報西貢區郊野公園山火統計數字

漁農自然護理署的代表向委員匯報，在二〇〇四年五月一日至七月三十一日期間，西貢區郊野公園的範圍內並沒有山火發生。

4. 匯報消防處社區關係課的工作

消防處的代表向委員匯報防火活動的舉行進度。

5. 匯報防火委員會工作小組的工作

防火委員會工作小組的召集人向委員匯報過去數月的工作情況和防火活動的舉行進度。

Progress Report of
2004/05 Sai Kung District Fire Safety Committee
(Second Meeting Convened on 11 August 2004)

1. Confirmation of Minutes of Meeting
Members unanimously endorsed the minutes of the last meeting.
2. Report of Statistics of Fire Report Cases in Tseung Kwan O/Sai Kung
The representative of the Fire Services Department (FSD) reported to members on the statistics of fire report cases in Po Lam/ Tai Chik Sha Sai Kung between 1 May and 31 July 2004.
3. Brief Report of Hill Fire Figures in Sai Kung Country Parks
The representative of the Agriculture, Fisheries and Conservation Department informed members that no hill fire occurred in the country parks in Sai Kung during the period between 1 May and 31 July 2004.
4. Report of Activities of Community Relations Division under Fire Services Department
The representative of the FSD reported to members on the progress of fire prevention activities.
5. Report of Activities of Working Group under Sai Kung District Fire Safety Committee (SKDFSC)
The convenor of the Working Group under the SKDFSC reported to members on the progress of work and fire prevention activities in the last few months.